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Pan 

Mirosław Zadroga 

Radny Rady Miejskiej 

w Dobrym Mieście 

 

 

Odpowiadając na Pana interpelację z dnia 23.11.2020 r. (wpływ 24.11.2020 r.)                                 

w sprawie wykonania racjonalnego oświetlenia Gminy Dobre Miasto informuję, że zgodnie                     

z art. 18 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy  z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne (t.j. Dz. U.                         

z 2020 r., poz. 833z ze zm.), planowanie oświetlenia znajdującego się na terenie gminy tj. 

miejsc publicznych, dróg gminnych, dróg powiatowych, dróg wojewódzkich oraz dróg 

krajowych, innych niż autostrady i drogi ekspresowe przebiegające w granicach terenu 

zabudowy, jak również finansowanie oświetlenia znajdującego się na terenie gminy, jest 

jednym z podstawowych obowiązków jednostki samorządu terytorialnego (JST), w zakresie 

zadań własnych wykonywanych na rzecz lokalnej społeczności. 

Obejmując urząd burmistrza zastałem starą i energochłonną sieć oświetlenia ulicznego. 

Moc zainstalowanych opraw oświetleniowych wynosi od 175 do 200 W. Koszt jaki Gmina 

poniosła na oświetlenie na początku mojej kadencji tj. w 2018 roku wynosił 555 547 zł.                           

Po podjęciu działań modernizacyjnych w 2019 r. koszt oświetlenia wynosił jednak 447 158 zł. 

Zarządzając racjonalnie środkami publicznymi trudno jest zlecić zadanie wymiany oświetlenia 

obcej firmie i ponosić przez kolejne lata koszt tzw. raty ostatniego rachunku sprzed wymiany. 

Taki plan racjonalizacji wydatków na oświetlenie był przedstawiany na jednej z sesji w 2018 

roku i nie uzyskał aprobaty ówczesnej Rady Miejskiej. 

Istnieje również drugi sposób wymagający poniesienia znaczących wydatków polegający na 

sukcesywnej wymianie opraw kupowanych za środki budżetowe. Uzależniony jest on jednak 

od stanu budżetu Gminy i może być długotrwały. 

Mając powyższe na uwadze podjąłem decyzję o zastosowaniu trzeciego „mieszanego” 

rozwiązania, polegającego na zaangażowaniu środków gminnych oraz dobrej woli 

mieszkańców całej Gminy i zapewniam Pana, że dołożę wszelkich starań, aby ograniczyć 

wydatki związane z oświetleniem ulicznym. 

     Burmistrz 

Dobrego Miasta 
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          Jarosław Kowalski 


